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Abstract (en)
The invention relates to a single-winding inductor (2) consisting of a tubular electrical conductor provided with cores (6) and an inductor arrangement
(28) consisting of a plurality of single-winding inductors. A heat tube (4) is provided according to the invention as the electrical conductor, the
condensation zone (8) of which heat tube (4) is provided with a heat-conducting installation block (10), which is provided as a heat sink. This
ensures that the power loss can be dissipated in an optimum manner, irrespective of contamination of the cooling air.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Einleiterdrossel (2), bestehend aus einem mit Kernen (6) versehenen rohrförmigen elektrischen Leiter, und einer
Drosselanordnung (28), bestehend aus mehreren Einleiterdrosseln (2). Erfindungsgemäß ist als elektrischer Leiter ein Wärmerohr (4) vorgesehen,
dessen Kondensationszone (8) mit einem wärmeleitenden Montageblock (10) versehen ist, der als Wärmesenke vorgesehen ist. Dadurch wird
erreicht, daß die Verlustleistung unabhängig von der Verschmutzung der Kühlluft optimal abgeführt werden kann.
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